Mauritania, World Oceans Day celebrated through the press

[bookmark: _GoBack]World Oceans Day was celebrated in Nouakchott in the context of Covid 19. Emphasis was placed on the presentation of WACA through the press. The objective was to increase the visibility of the project in order to obtain the adhesion and full participation of the target populations. 
Advertisements were placed in several media outlets in addition to the dissemination of a mini report on the project in a private TV channel on YouTube and Facebook. This report showed images of the Mauritanian coastline and the main areas of intervention of the project in Nouakchott, Nouadhibou and Ndiago. 

Mauritanie, la journée mondiale des Océans célébrée à travers la presse

La journée mondiale des océans a été célébrée à Nouakchott dans le contexte de la Covid 19. L’accent a été mis sur la présentation du WACA à travers la presse. L’objectif était d’accroitre la visibilité du projet afin d’obtenir l’adhésion et une pleine participation des populations cibles. 
Des insertions publicitaires ont été faites dans plusieurs organes de presse en plus de la diffusion d’un mini reportage sur le projet dans une chaine privée de télévision sur YouTube et Facebook. Ce reportage a montré des images du littoral mauritanien et des principales zones d’intervention du projet à Nouakchott,  à Nouadhibou et Ndiago. 


